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Preoeupats pel BM
Granollers

Bona nit, un altre cop un pareta
ara preocupat per la situacio de
l'handbol Granollers,crec que es

tant en una situacio limit
per mantenir la categoria i prin
cipaIment els donaria la culpa a

la ciutadania de Granollers, com

pot ser que una ciutat relativa
ment

petita que te un equip de prime
ra estigui el pavello fred, buit
nomes amb quatre gats, crec que
no vaig errat que es el de menys
afluenda
de la categoria i "poder" equipa
rable amb la que va a veure 1'
handbol Parets que es a primera
catalana

Que a part influeixen altres co

ses com els diners, dacord, pero
crec que un pavello ple faria pu
jar la moral dels jugadors i la se

va

entrega (diuen que un no sap el

que te fins que ho perd)
Que no passi com el futbol de
tercera a preferent (si a tercera

hi anaven quatre gats ara qui hi
va els familiars???)
Esperant que remuntin el vol
amb la ajuda de tots els granolle
rins, els saluda un pareta que
aquest cop no tira cap a casa

JosepM.
josimototeqmail.com

Sam-hi; handbol
Granollers, ara toea
treurepit!
Quan els resultats no funcionen,
el joe no es fluit i no te direcdo.
l'equip no se sent segur. Llavors
la directiva espera i dubta, els
tecnics no actuen amb prou ra

pidesa durant els partits i les de
cisions no son prou encertades.
D'altra banda, fins i tot la directi
va es conscient que no atrau

prou public i no fa cap pas per
captar nous espectadors. El mes
greu, pen), es que ni els socis s'a

ficionen. Tothom ha de reflexio
nar be, perque la Lliga ASOBAL

es molt forta, pero nosaltres
tambe.
Cal treballar molt la preparacio
fisica. Cal treballar els seixanta
minuts que duren els partits
sencers. Cal treballar perque tot

hom estigui motivat i fer equip.
Cal treballar pel nostre patro de
joe sense precipitar-se i no anar

a remole de l'equip contrari. Cal
treballar molt mes amb els ex

trerns, que son i han estat sem

pre una bona Iorca en aquest
equip. I cal treballar amb il-lusio.
forca, unio i aficio, De segur que
si intentem millorar aconsegui
rem bons resultats, bon handbol
i bona lliga.

REVISTA DEL VALLEs

Algo Positivo a resaltar
Es un hecho que estamos en un momento donde la llegada

de nuevos grupos 0 tribus urbanas con predisposicion a en

frentamientos verbales, y por desgracia fisicos, estan a la or

den del rna. Por este hecho. quiero resaltar a un grupo de jo
venes de Canovellas, que los dias en que juega su equipo,
U.E Canovellas, vienen a animar con fuerza, utilizando tam

bores, altavoces, bocinas ... acornpafiados de una gran sim

patia y respeto, respeto al arbitro. respeto a la aficion,
respeto al equipo de casa y como no respeto al equipo con

trario.

Despues de seguir el futbol durante
mas de cuarenta afios y actualmente
como entrenador del U.E Canovelles.
les quiero felicitar, y a su vez animar, a

que sigan por este camino de la amistad

y del respeto, dos conceptos escasos en

nuestra sociedad actual y en el deporte.
Gracias de nuevo y salutaciones cordia
les.

Francisco Inglada Moreno

Amb aquest rnissatge esperanca
dor volem creure que aviat ens

trobarem al Palau amb l'afldo de

sempre i veient un bon joc que
crei emocions. La directiva ha de
treballar molt mes perque els so

cis se sentin contents i satisfets
amb el nostre equip. Tant de bo
aviat els resultats ens acompan
yin i ho puguem celebrar tots

plegats. Som-hi i anirnsl
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Gracias al agente 1411

El pasado mes de septiembre su

frimos un percance con el coche
(estando estacionado, otro vern
culo colisiono con nosotros dan
dose a la fuga sin dejar datos). El
destino 000 que la Guardia Ur
bana de Granollers pasara por
alli y tomara nota de 10 sucedi
do ... un mes despues, cuando

ya crefamos que el problema no

se solucionarfa, dieron con el
causante del accidente ... [Fue
un rnilagro!
Es por este motivo que quere
mos agradecer la actuacion de la
Guardia Urbana de Granollers y
muy especiaImente la del agente
1411...

Afortunadamente todavia queda
gente dedicada y amante de su

trabajo.
Muchlsimas gracias.

Ivan Quesada Martinez
Parets del Valtes

EI quart cinturo
i la coherencia

No se si el Quart Cinturo es fara

o no, pero sf seria important que
no es perdes un principi tan im

prescindible com es el de la co

herenda,
En la manifestacio del diumen

ge, dia 25, hi havia gent de totes

les procedendes, amb interessos

molt diferents i fins politics que
deien NO pero volien dir Sf.

Alguns eren els mateixos que
ja van estar en contra de la Ron
da Nord i tambe en contra fins
hi tot de l'Eix Transversal, i el
sorprenent es que actual
ment estan utilitzant aques
tes vies de forma habitual,
alguns fins a quatre vegades
al dia per anar a treballar!.

Si al' final es construeix, a

aquests els demano que siguin
coherents i segueixin circulant

per les carreteres antigues.

J.L. Safont
Granollers

Denuneia de una

empleada de Hogar
de 'alto standing'
Durante los iiltimos quince aiios
he trabajado para una familia

muy conocida y arraigada de es

ta Ciudad, desempefiando labo
res como empleada de hogar,
entre las cuales podrfa destacar
la atendon y cuidado de sus dos

hijos. desde muy temprana
edad.
Mi jomada laboral era de unas

doce horas diarias y a veces se

hacia extensiva a los fines de se

mana, debido a las ausencias y
comprornisos sociales de los se

nores, haciendome cargo en rni

propia casa de sus hijos.
Desde un prindpio. les pedi que
me diesen de alta en la SS, pero

siempre aludian que en breve
plazo 10 harian, y rnientras tanto
me fui encariiiando con los pe
quefios y fue pasando el tiempo
sin que rni situadon cambiase.
Dada la necesidad que tenia de
dinero y de que con la edad que
tenia tampoco tenia muchas op
ciones en el mercado laboral, fui

soportando la injusticia, apoyada
por las promesas de que pronto
10 harlan.
Fueron pasando los afios y por
fin en marzo del 2007 me dieron
de alta en la SS, y a los tres me

ses me puse enferma y los medi
cos me dieron de baja por inca

pacidad laboral transitoria.
Al entregarles la baja procedie
ron a romper la notificacion y
me dieron de baja de la "Empre
sa", alegando que en su casa na

die se ponia enfermo y que para
eso queria que me diesen de alta
en la Seguridad Social.
Al no haber cotizado el minimo
de seis meses necesarios, la SS
no me cubre el salario de baja y
la "Empresa" dice que si no voy
a trabajar ni me paga el finiquito
ni nada de nada.
Sr. Director, me pregunto si en

una sociedad modema como la

catalana, y en concreto en una

Ciudad como Granollers, se pue
de perrnitir que una Familia de
"Alto Standing" se pueda estar

paseando por todos los Campos
de Golf de Cataluiia y de Espa
na, mientras dejan de cumplir
los mas basicos principios de la

legisladon social vigente.
En conclusion, no entiendo co
mo unas personas que tienen di
nero para viajes, para tener 2 co

ches de 120.000 € cada uno que
se 10 cambian cada dos 0 tres

afios, etc ... no sean capaces de

cumplir con la ley al no tener

asegurada a la persona que ha
estado cuidando de sus hijos con

entera devocion, y que el coste

ascendia a unos escasos 200 0
300 € mensuales como mucho.

I

LC
Granollers

Agraiinent a I'Hospital
General de Granollers

El dia 9 de novembre va morir el
meu marit, Francesc Delgado i
Brunet, despres de 2 mesos in

gressat a l'Hospital General-de
Granollers. Volem agrair a tot el

personal de la 6a planta de 1'

Hospital i tambe al personal de
la 3" planta de pal-liatius el seu

treball, esforc i recolzament mo

ral cap a la meva persona i fills.

Maria Marcel-la
Charansonnet

Granoliers
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